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Aan alle leden, 

 

Het weekend van 12, 13 en 14 mei nam N-VA Herenthout deel aan het congres te Antwerpen. 
Het startschot voor het verkiezingsjaar van 2024 is daarmee gegeven. Elke stem moeten 
binnengehaald worden. Zodat we later kunnen zeggen als we in spiegel kijken: ik stond er en 
ik heb er alles aan gedaan. 
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Vijfde nieuwsbrief 2023 N-VA Herenthout  

Bart de Wever sluit zinderend congres af: “Nu is het alles op alles. Sta met de N-VA” 

• Duizenden N-VA-leden zakten het voorbije weekend af naar Antwerpen voor het grote 

ledencongres, dat zondag zijn apotheose kende met een massaal goedgekeurde 

congrestekst en een prikkelende slottoespraak van Bart De Wever: “Deze teksten zullen 

de komende jaren ons politiek handelen bepalen. Maar de opdracht is niet gemakkelijk. 

Sta daarom naast mij. Sta met mij. Sta met ons. Sta met de N-VA. Voor Vlaanderen en 

voor welvaart.”  

• Wij, N-VA Herenthout, waren aanwezig en debatteerden en stemden over de resoluties 

en de gewijzigde ontwerpbesluiten op de congrestekst. 

 
• Zo’n 3.000 leden bespraken in verschillende commissievergaderingen de 2.000 

amendementen (waarvan 4 amendementen van N-VA Herenthout) die de voorbije weken 

werden ingediend op de initiële congresteksten. De hallen van Antwerp Expo waren goed 

gevuld voor actieve debatsessies rond een leefbaar en innovatief Vlaanderen, een warm 

en weerbaar Vlaanderen, een veilig en vrij Vlaanderen, een democratisch en sterk 
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Vlaanderen en een verantwoordelijk en welvarend Vlaanderen. Ledendemocratie die 

haar gelijke niet kent.   

 

 
 

• De finale congrestekst kreeg op zondag dan ook de massale steun van de duizenden 

aanwezige leden. 

• “Negen jaar geleden verankerden we in deze zelfde zaal het confederalisme als 

hardware. Deze congresteksten beschrijven de software waarop een soeverein 

Vlaanderen zou moeten draaien om zijn volle potentieel te ontginnen”, zei Bart De Wever 

in zijn slottoespraak. 

• “Deze teksten zullen de komende jaren ons politiek handelen bepalen. Ze maken vanaf 

heden een integraal deel uit van de canon van de N-VA. En dat is een canon van 

verantwoordelijkheid. Een canon van welvaartscreatie. Een canon van gezond verstand. 

Een canon van de juiste keuzes voor Vlaanderen!” 

• En dat het tijd is voor die keuzes. Want dit land staat er alsmaar slechter voor, zowel 

economisch als op vlak van energie en migratie. Een paars-groene puinhoop, met de 

aller slechtste begroting van Europa, de hoogste schuldengraad en de hoogste 

overheidsuitgaven. De dreiging van een zwaar welvaartsverlies lijkt onvermijdelijk te 

worden. “We hangen met ons hoofd in de ravijn en glijden weg”, aldus Bart De Wever. 

• Ondanks de goede cijfers die Vlaanderen wél kan voorleggen, doet de optelsom van 

België ons met z’n allen achteruit gaan. Omdat de cijfers in Wallonië en Brussel zo 

mogelijk nog slechter zijn dan de Belgische. “Een schuldgraad van een paar honderd 

procent? Tekorten van tientallen procenten op de lopende begroting? Pas de problème. 

Volgens de PS-voorzitter leven we in het Zweden aan de Noordzee. Schaamteloos!” 

• “Wie gelooft er nog dat we binnen de huidige Belgische context daadwerkelijk 

oplossingen kunnen verwachten? Niemand. Niemand die eerlijk naar de cijfers kijkt. 

Niemand die er als politicus voor kiest om de waarheid te vertellen. Wie durft zeggen: “tot 

hier en niet verder”? Wie gaat ervoor zorgen dat we de ankers eindelijk van onze voeten 

kunnen lossnijden? Wie gaat onze Vlaamse welvaart veilig stellen? Wij gaan het moeten 

doen. De N-VA. Het is ónze  opdracht. We zijn het verplicht aan onze gemeenschap”, 

stelt De Wever. 
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• “Daarom moeten we alles op alles zetten. Elke stem moeten binnengehaald worden. 

Zodat we later kunnen zeggen als we in spiegel kijken: ik stond er en ik heb er alles aan 

gedaan. Daarom: sta met mij. Sta met ons. Sta met de N-VA. Voor Vlaanderen 

en voor welvaart.” 

Zitdag belastingen donderdag 15 juni. 

• FOD Financiën organiseert opnieuw een lokale zitdag in Herenthout waar je hulp of uitleg 

kan krijgen om je aangifte voor de personenbelasting in te dienen. 

• De medewerkers van FOD Financiën komen op donderdag 15 juni naar de gemeentelijke 

feestzaal (Bouwelse Steenweg 10) om uitleg te geven over je aangifte betreffende het 

aanslagjaar 2023 (inkomsten 2022). 

• Opgelet: dit kan enkel op afspraak! Je kan een afspraak maken van 9 tot 12 uur en van 

13 tot 15 uur. 

• Je maakt je afspraak via: 

o T 014 50 21 21 

o info@herenthout.be 

o het onthaal van het gemeentehuis 

• Belangrijk: Als je gehuwd of wettelijk samenwonend bent en je alleen naar je afspraak 

komt, moet je een volmacht van je partner meebrengen naar de afspraak. 

• Past de datum van deze zitdag niet in je agenda of regel je je belastingaangifte liever van 

thuis via de telefoon? Dat kan enkel op afspraak. Bel naar het nummer dat op de envelop 

van jouw aangifte staat (bruine envelop). Je hoeft je niet te verplaatsen! De experts van 

de FOD Financiën bellen je op het afgesproken tijdstip terug om samen met jou jouw 

aangifte in te vullen per telefoon. 

• Je kan ook zelf je aangifte elektronisch invullen op www.taxonweb.be. 

• Meer info 

o Contactcenter van de Federale Overheidsdienst Financiën, elke werkdag 

van 8.00 tot 17.00 uur: 

o T 0257 257 57 (gewoon tarief) 

Gratis renovatieadvies aan huis? 

• Heb je renovatieplannen, maar weet je niet waar te beginnen? Wil je gaan voor een 

lagere energiefactuur en een hoger comfort? Of wil je energie besparen, maar weet je 

niet hoe? De Huisdokter helpt. 

• Matthias is Huisdokter bij het Energiehuis Kempen. Samen met zijn collega’s geeft hij 

gratis en onafhankelijk advies aan huis over energie en renovatie. 

• Matthias: “Zowel voor kleine besparingen als begeleiding bij grote renovatiewerken kan je 

terecht bij de Huisdokter van het Energiehuis Kempen.” 

• Interesse? Vraag nu een gratis bezoek van de Huisdokter aan 

via www.duurzaamwonen.be/huisdokter of bel 014 53 53 00. 

• Vragen over je energiefactuur? Wil je meer weten over premies of hulp bij de aanvraag 

ervan? Maak een afspraak bij het energieloket via info@herenthout.be of T 014 50 21 21. 

mailto:info@herenthout.be
http://www.taxonweb.be/
http://www.duurzaamwonen.be/huisdokter
mailto:info@herenthout.be
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Denk jij mee na over de toekomst van ’t Kapelleke? 

• Het lokaal bestuur werkt momenteel een langetermijnvisie uit voor het gemeentelijk 

sportcomplex 't Kapelleke. Omdat het sportpark een plek is voor iedereen in Herenthout, 

is elke bewoner welkom op de brainstormwandeling. 

• Op vraag van het lokaal bestuur werkt interdisciplinair ontwerpbureau Stramien een 

langetermijnvisie uit voor de ganse gemeentelijke sportsite. Ruimtelijke planning, 

landschapsarchitectuur en ontwerp van publieke ruimte komen samen in deze complexe 

oefening, die we met doordachte participatie willen voeden. 

• De vele sport- en recreatiemogelijkheden op de binnen- en buitensportterreinen worden 

gretig gebruikt door sporters. Onder andere het aangrenzende bos, de petanquebanen 

en de minigolf maken dan weer dat de recreant de weg vindt naar ‘t Kapelleke. Door een 

langetermijnvisie uit te werken voor deze unieke locatie, maken we de site sterk naar de 

toekomst toe. Door in te zetten op klimaatbestendigheid, gedeeld gebruik, 

aantrekkelijkheid en toegankelijkheid creëren we een park waar het fijn vertoeven is, 

zowel naar de georganiseerde sporter toe als voor pure recreatie. 

• Het lokaal bestuur hechten veel belang aan de ideeën van onze inwoners. Omdat het 

sportpark een plek is voor iedereen in Herenthout, is elke bewoner welkom op het 

participatiemoment. Hier krijg je de kans om suggesties, wensen en opmerkingen te 

geven. Op basis van jouw ideeën zal Stramien vervolgens een duurzame visie voor het 

gebied voorstellen. 

• Ontwerp het samen  

o Wat? Een participatieve wandeling over de sportsite ‘t Kapelleke 

o Waar? ‘t Kapelleke, Bergense Steenweg 61 

o Wanneer? Dinsdag 6 juni 2023. Welkom om 19.30 uur. De wandeling start 

om 20 uur en zal ongeveer een uur duren. 

o Hoe? Inschrijven kan tot vrijdag 2 juni 2023 via het digitaal loket. 

Politie Neteland stelt jaarrapport voor: “Cijfers stijgen door meer controles” 

• In de politiezone Neteland is het aantal diefstallen in woningen vorig jaar met 33 procent 

gestegen in vergelijking met 2021.  

• Het aantal inbraken nam met een derde toe. De oproep naar burgers om verdachte 

handelingen te melden, wierp zijn vruchten af. Er werd 848 meldingen over verdachte 

personen, gedragingen en toestanden gemeld. 

• Het aantal meldingen van overlast nam toe met 15 procent. Toch verklaart 70 procent 

van de Netelanders die deelnamen aan het bevolkingsonderzoek zich zelden of nooit 

onveilig te voelen. 

• Het veiligheidsgevoel ligt daarmee hoger in zone Neteland dan in vergelijkbare 

politiezones of in vergelijking met de provinciale resultaten. 

• Gestegen cijfers hebben ook te maken met meer controles, niet zozeer met meer feiten. 

Wist je dat 

• Belgische begroting was een absolute ramp en blijft dat ook 
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o “Is het dit maar?”, reageert een teleurgestelde Sander Loones op het 

begrotingsakkoord van de federale regering. “De Belgische begroting was 

een absolute ramp en blijft dat ook. In plaats van een tekort van 20,5 

miljard euro krijgen we een tekort van … 20 miljard euro. Dat is nog altijd 5 

miljard euro slechter dan vorig jaar. En dat probeert premier De Croo dan 

te verkopen als een serieuze oefening?” 

 
o Vivaldi besliste 1,75 miljard euro aan extra begrotingsinspanning voor 

2023 en 2024. “Een oefening van 0,3 procent gespreid dan nog over twee 

jaar tijd. Terwijl het IMF, de EU-commissie en 

het planbureau waarschuwen dat het tekort élk jaar met 1 procent zou 

moeten verbeteren om de begroting op orde te zetten, de staatsschuld te 

stabiliseren en een Europese veroordeling te vermijden”, merkt Loones op. 

“De cijfers stellen dus niet gerust. Met de regering-De Croo ben je niet 

zeker over uw pensioen, weten we niet of er straks nog geld zal zijn om te 

investeren in veiligheid, gezondheidszorg, … En als er een nieuwe crisis 

zou komen, gaan we helemaal kopje onder.” 

o Over hervorming arbeidsmarktbeleid wordt niet meer gesproken 

o “Waarom zorgt Vivaldi er niet voor dat iedereen die kan werken ook 

effectief begint te werken, vooral in Wallonië en Brussel”, stelt Loones zich 

de vraag. “80 procent tewerkstellingsgraad zou 14 miljard euro verschil 

maken. Maar over een serieuze hervorming van de arbeidsmarkt wordt 

zelfs niet meer gesproken binnen Vivaldi. Intussen smeken onze 

ondernemingen om extra maatregelen. Ze worden nog altijd in de steek 

gelaten omdat de PS blokkeert.” 

o “We hebben nood aan structurele besparingen, maar ik zie toch opnieuw 

heel wat eenmalige ingrepen”, analyseert Loones. “Bovendien worden nog 

eens 900 miljoen euro nieuwe uitgaven aangekondigd. En rekent Vivaldi 

op meer dan 600 miljoen eenmalige inkomsten uit intresten op bevroren 

Russische tegoeden. Hoe realistisch is dat allemaal?” Intussen worden 

opnieuw meer dan 600 miljoen nieuwe belastingen ingevoerd. “En de 

extra belasting op multinationals? Verschillende experten denken dat die 

zeker geen 634 miljoen zal opbrengen.” 

o Vivaldi spreekt van een begrotingscontrole. “Maar De Croo heeft helemaal 

niets onder controle”, vat Loones samen. “De federale regering zou beter 

https://www.n-va.be/wie-is-wie/sander-loones
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een voorbeeld nemen aan de Vlaamse. Dat is de enige overheid in dit land 

die straks terug een begroting in evenwicht zal kunnen voorleggen.” 

o 'Het federaal begrotingstekort van 20,5 mld. zal 20,2 mld. worden, wat nog 

steeds zal leiden tot een Europese veroordeling. Deze regering doet veel 

te weinig, zeker op vlak van arbeidsmarkthervormingen om die 80% 

tewerkstellingsgraad te bereiken.'  

• N-VA wil beter beleid voor assistentiehonden in Vlaanderen 

o Vlaams Parlementslid Tine van der Vloet wil een beter beleid voor 

assistentiehonden in Vlaanderen. Daarom dient ze een resolutietekst in 

het Vlaams Parlement, die tegelijk ook steun krijgt van de andere 

meerderheidspartijen en van oppositiepartijen Vooruit en Groen. "De 

afgelopen jaren is er te weinig aandacht voor geweest”, stelt van der Vloet. 

 

 
 

o Assistentiehonden zijn van onschatbare waarde. Ze bieden dag en nacht 

ondersteuning en nemen verschillende taken van mantelzorgers over. 

Denk bijvoorbeeld aan het halen van post, het openen van deuren of het 

oprapen van voorwerpen. Daarom vraagt de N-VA meer aandacht voor 

deze dieren in het beleid voor personen met een beperking. 

o Meldhonden epilepsie en diabetes 

o Van der Vloet merkt op dat dat vandaag te weinig het geval is. “Vandaag 

staan enkel hoorhonden, geleidehonden voor blinden en hulphonden op 

de refertelijst van het Vlaams Agentschap voor personen met een 

Handicap (VAPH). Daardoor komen enkel deze honden in aanmerking 

komen voor een standaardtegemoetkoming. We ijveren ervoor om ook 

bijvoorbeeld meldhonden voor epilepsie- en diabetespatiënten, 

posttraumatische stressstoornis-honden en autismehond in de refertelijst 

van het VAPH op te nemen. Ook vragen we te onderzoeken welke honden 

verder nog in aanmerking kunnen komen voor een opname in de lijst”, 

aldus van der Vloet. 

o Een assistentiehond is geen goedkoop hulpmiddel. “Begin 2022 lag de 

prijs op zo’n 25.000 euro. Bij een terugbetaling betaalt de overheid 

13.169,49 euro terug. Gebruikers en scholen voor assistentiehonden 
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moeten dus zelf nog veel geld opleggen. We willen daarom samen met de 

sector bekijken hoe de terugbetaling meer in overeenstemming kan 

worden gebracht met de reële kostprijs van de hond”, zegt Tine. 

o “Een assistentiehond betekent een win-win voor zowel de gebruiker als de 

maatschappij. Uit eerder onderzoek van 2006 blijkt dat één euro 

geïnvesteerd in een assistentiehond de maatschappij 2,50 euro bespaart. 

We vragen dan ook dit onderzoek te herhalen en om na te gaan wat de 

maatschappelijke winst van assistentiehonden is”, vervolgt van der Vloet. 

o Vandaag bestaat er in Vlaanderen geen erkende opleiding voor 

assistentiehondentrainers. “Als we kwaliteitsvolle assistentiehonden willen 

afleveren is het belangrijk dat er een kwalitatieve opleiding is voor 

hondentrainers. We vragen dan ook aan de Vlaamse Regering te bekijken 

of een kwalitatieve opleiding voor hondentrainers mogelijk is en wat de 

precieze kostprijs hiervan zal zijn”, besluit van der Vloet. 

Activiteiten 

• Familiedag op 10 september 2023 in Plopsaland De Panne 

Volgende zittingen gemeenteraad 

• Je kan de gemeenteraad en OCMW-raad herbeluisteren. Elke zitting wordt integraal 

opgenomen en het audioverslag wordt enkele dagen na de raadszitting op de website 

geplaatst. 

▪ maandag 22 mei 2023 

▪ maandag 26 juni 2023 

▪ maandag 25 september 2023 

▪ maandag 23 oktober 2023 

▪ maandag 27 november 2023 

▪ maandag 18 december 2023  

• Meer info en alle verslagen:  

▪ www.herenthout.be/beleid/bestuur/zittingen-gemeenteraad/  

▪ www.herenthout.be/beleid/bestuur/zittingen-ocmw-raad/ 

Voorzitter 

Magda Boeckx  

0498/34 09 62 

herenthout@n-va.be 

http://www.herenthout.be/beleid/bestuur/zittingen-gemeenteraad/
http://www.herenthout.be/beleid/bestuur/zittingen-ocmw-raad/

